
Zápisnica č. : 06-07-2022
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 27.07.2022
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 09.30 hod.
Ukončenie : 11.15 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 85,71 % 
Prizvaní :  Dušan Jurčo – dozorná rada

     Július Stodola – dozorná rada
     JUDr. Imrich Hronček
     Ing. Štefan Čajka – OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
      

Overovatelia zápisnice :  Ján Chomo
     Pavol Vozárik

Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese 
2.Cesta do ATC
3.Žiadosť p. Renáta Koreňová
4.List z Okresnej prokuratúry v Ružomberku
5.Žiadosť p. Ján Žiška

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba dreva k dnešnému dňu je 1250,79 m³ dreva
 Predaj dreva v objeme  1427,66  m³ dreva
 Pribúdajú sucháre, pripravujem ťažbu v objeme 150 m³ dreva
 Pestovné práce – bolo ukončené 1. vyžínanie, prebieha kosenie lesných ciest
 Lesná škôlka – pletie záhonov bolo prerušené pre vysoké teploty
 Ďakujeme DHZ L .Trnovec za polievanie lesnej škôlky

Ing. Hollý taktiež poďakoval DHZ L. Trnovec.
Ing. Hollý informoval

 Ďakujem za  opravy ciest Jánovi Subulému
 Treba doplniť dve odrážky do cesty kvôli dažďom

k bodu 2 Cesta do ATC
Ing. Hollý informoval 

 Bol som za JUDr. Ďurišovou ohľadom cesty do ATC
 Pripravila list pre neplatičov za cestu 
 Uzavreli sme zmluvu s Chaty Liptov
 Dal  som návrh  zmluvy  pre  p.  Štrica,  chce  urobiť  nejaké  zmeny  v zmluve,  má  sa

vyjadriť do 05.08.2022
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 P. Marušiak sa zatiaľ neozval

k bodu 3 Žiadosť p. Renáta Koreňová
Ing. Hollý informoval o žiadosti p. Koreňovej a dal slovo JUDr. Hrončekovi
JUDr. Hronček informoval

 Pani sa domáha vecného bremena, keďže ide  o poľnohospodársku pôdu nie je to také
jednoduché

 Vecné bremeno musia žiadať všetci vlastníci na LV
 Ak je prístup cez pozemok, mala by sa zmeniť kultúra pozemku
 Keďže sa tam nenachádza stavba, nie je možné zriadiť vecné bremeno

Uznesenie:
Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých urbarialistov  v Liptovskom Trnovci  sa Vašou
žiadosťou zaoberal  a Vašu žiadosť zamieta.
Zdôvodnenie zamietnutia Vašej žiadosti posielame písomnou formou.
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 4 List z Okresnej prokuratúry v Ružomberku
Ing.  Hollý  informoval  o liste  z  Okresnej  prokuratúry  v Ružomberku,  ktorý  sa  týka
JUDr. Márie Szentiványovej a Mgr. Martina Szentiványho

 Postúpenie na súd

k bodu 5 Žiadosť p. Ján Žiška
Ing. Hollý informoval o žiadosti p. Jána Žišku

 Chcel by vymeniť pozemok
JUDr. Hronček 

 PS nemôže pozemky vymieňať
Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých  urbarialistov  v Liptovskom  Trnovci  bol
oboznámený so žiadosťou p. Žišku a rozhodol sa pre osobný rozhovor s p. Žiškom.

Overovatelia :  Ján Chomo
                         Pavol Vozárik

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                              –––––––––––––––
               Ing. Ľubomír Hollý

        predseda PS
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